
 

Fra: Groven Bjørnar 
Sendt: 15. november 2007 09:39
Til: 'Eirik'
Emne: Valstad, kopi av e-post jeg forsøkte å sende via saksbehandlingssystemet, men som jeg ikke vet om 
er gått ut.

Jeg er blitt oppmerksom på at den varslingen som så langt er sendt ut og som vi har fått 
kopi av i forbindelse med oppstartingen av reguleringsplanarbeidet på Valsatd, kun er sendt 
offentlige instanser. 
Jeg forventer at lignende melding også blir sendt de private aktørene i og ved planområdet 
i henhold til den adresselisten som er utarbeidet tidligere. Dette ikke minst fordi det 
gjennom tidligere behandlinger er klart at det finnes forskjellige meninger om en evt. 
reguleringsendring.
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